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Συνάντηση του νέου προεδρείου της ΠΟΕΙΑΤΑ με
τον υφ. Μεταφορών, τα θέματα που συζητήθηκαν

2024/12/09 09:37 στην κατηγορία MMM

Εθιμοτυπική συνάντηση με τον υφυπουργό Μεταφορών, Βασίλη Οικονόμου, είχαν τα
νέα μέλη του προεδρείου της ΠΟΕΙΑΤΑ, όπου τέθηκαν ζητήματα που απασχολούν τον
κλάδο διαχρονικά.

Σύμφωνα με ανακοίνωση, συζητήθηκαν επίσης θέματα όπως οι λεωφορειόδρομοι της
Θεσσαλονίκης όπου με θετική εισήγηση του υφυπουργού θα ανακοινωθεί τις επόμενες
ημέρες η ανάλογη απόφαση, ενώ μεγάλο «στοίχημα» για το νέο προεδρείο της
Ομοσπονδίας είναι και η επιστροφή των ταξί της Αθήνας στους 
λεωφορειόδρομους.



Επίσης, σύντομα θα αποκατασταθεί η φιξ τιμή του αεροδρομίου Αθηνών, καθώς -
όπως επισημαίνεται- για το νέο προεδρείο της ΠΟΕΙΑΤΑ είναι πρωτεύον θέμα.

Το ίδιο θα γίνει και με την αποκατάσταση της ερμηνευτικής εγκυκλίου που αφορά τη
μεταβίβαση Ε.Δ.Χ. ΤΑΞΙ για τα οποία έχει λήξει το όριο ηλικίας απόσυρσης.

Στην ατζέντα μπήκε και η αναπροσαρμογή του κομίστρου βάση πληθωρισμού, με
την ΠΟΕΙΑΤΑ να σημειώνει ότι «ήταν θετική η αντίδραση του υφυπουργού αν
συμφωνηθεί παράλληλα και από το υπουργείο Οικονομικών».

Σύμφωνα με την ΠΟΕΙΑΤΑ, «Κόκκινη γραμμή για εμάς, η διασφάλιση της αστικής
μεταφοράς έως 9 θέσεις μόνο από τα ταξί, γεγονός που συμφώνησε ο υφυπουργός και
θα πράξει τα μέγιστα προς αυτή την κατεύθυνση.

Έγινε λεπτομερής συζήτηση για την υποκλοπή μεταφορικού έργου από τα Ε.Ι.Χ. 
με οδηγό και τους τρόπους που θα μπει φραγμός στην ανεξέλεγκτη έκδοσή τους,
αλλά και στην παράνομη λειτουργία τους, ώστε η νέα τουριστική σεζόν να είναι
διαφορετική και πιο κερδοφόρα για τα ταξί.



Τέλος, διευκρινίστηκε πως το «ερανιστικό» νομοσχέδιο που θα λύσει τα θέματα του
ποινικού μητρώου, των ειδικών αδειών, των ιδανικών μεριδίων και των 9θέσιων σε
όλη την Ελλάδα, θα ψηφιστεί στα τέλη Ιανουαρίου.

Συζητήθηκαν επίσης και μπήκαν σε προγραμματισμό όλα τα υπόλοιπα θέματα που
αφορούν τον κλάδο».


